
Zápisnica č. 16/2006 
z rokovania Vedenia STU dňa 27. 9. 2006 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Robert Špaček, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní: Ernest Bučko 
 
 
Program: 
1. Návrh štruktúry dokumentácie SMKV, spôsob zdokumentovania procesov  

(pror. Kalužný) 
2. Správa o mimoriadnych štipendiách v akademickom roku 2005/06 (pror. Kalužný) 
3. Stav prípravy výstavby FIIT STU (pror. Bučko) 
4. Príprava Týždňa vedy na STU (pror. Redhammer) 
5. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1. Správa o mimoriadnych štipendiách v akademickom roku 2005/06 (pror. Kalužný) 
2. Návrh štruktúry dokumentácie SMKV, spôsob zdokumentovania procesov  

(pror. Kalužný) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:   
 
Nesplnené úlohy:  1/15/2006 – plnenie predĺžené do 9.10.2006 
   4/14/2006 – plnenie predĺžené do 9.10.2006 
   2/13/2006 – plnenie predĺžené do 9.10.2006 
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
Rektor Báleš: Informoval o účasti na stretnutí 32 rektorov európskych technických univerzít 

vo Viedni. 
 
Prorektor Molnár: Informoval o dohode MŠ SR a firmy Microsoft a zaplatení licencie na 

obdobie 3 rokov za softvéry uvedenej firmy. 
 
K bodu 1 Návrh štruktúry dokumentácie SMKV, spôsob zdokumentova-

nia procesov (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Požiadal rektora, aby tento bod bol presunutý na rokovanie dňa 9.10.2006. 

Rektor s presunom termínu súhlasil. 
 
 
K bodu 2 Správa o mimoriadnych štipendiách v akademickom roku 

2005/06 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Uviedol predložený písomný materiál, ktorý obsahuje stav udeľovania 



mimoriadnych štipendií priznávaných fakultami aj rektorom STU. Diskusia 
sa týkala vhodnosti zvolených kritérií pre takéto štipendiá ako aj oceňovanie 
študentov v rámci ŠVOČ. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Upozornil, že je potrebné pripraviť novelu predpisu na oceňovanie 
študentov v rámci ŠVOČ a mimoriadnych štipendií. 

Kvestorka 
Žideková: 

Upozornila, že financie vyčlenené na mimoriadne štipendiá pre akademický 
rok 2005/2006 je potrebné vyčerpať najneskôr do konca roka 2006. 

 
Úloha V-STU č. 1/16/2006 
Prorektor Kalužný pripraví návrh úpravy smernice pre priznávanie mimoriadnych štipendií 
a oceňovanie študentov za vynikajúce výsledky v rámci ŠVOČ. 
Z: Pror. Kalužný 
T: 9. 10. 2006 
 
 
K bodu 3 Stav prípravy výstavby FIIT STU (pror. Bučko) 
  
Rektor Báleš: Pre neprítomnosť prorektora Bučka na rokovaní informoval o stave projektu 

rektor Báleš. Projekt výstavby FIIT je v procese posudzovania štátnymi 
orgánmi. Konečné stanovisko ešte nemáme. 

 
 
K bodu 4 Príprava Týždňa vedy na STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

V rámci Týždňa vedy v SR pripravuje STU 2 celouniverzitné aktivity 
orientované na výskum a zhodnocovanie výsledkov vedy a výskumu. 
Okrem toho bude cca 20 menších aktivít organizovaných fakultami.  

 
Úloha V-STU č. 2/16/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o Týždni vedy v SR a ukladá pror. Redhammerovi 
predložiť písomnú správu s konkretizáciou ako bude vyzerať Týždeň vedy na STU. 
Z: Pror. Redhammer 
T: 9. 10. 2006 
 
 
K bodu 5 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš: 

Informoval sa o stave implementácie nového AIS a stave výberu dodávateľa výpočtovej 
techniky. 
Prorektor Molnár: 
Implementácia AIS zatiaľ beží podľa plánu. K verejnému obstarávaniu výpočtovej 
techniky boli pripomienky, ktoré sme zohľadnili a celý proces výberu dodávateľa začína 
odznovu. Do konca roku 2006 bude nový dodávateľ vybratý. 

 
2) Prorektor Kalužnáý: 

Predložil písomný program druhej návštevy evalvačného tímu EUA, ktorá sa uskutoční 
v dňoch 22.-25.10.2006. Požadované materiály boli včas odoslané. 

 
3) Prorektor Molnár: 
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Upozornil, že protokol rektora STU musí byť skoordinovaný s protokolom dekanov STU 
pri slávnostných podujatiach na fakultách STU. Je potrebné vypracovať materiál, ktorý 
upravuje postup pri takýchto oslavách. 

 
4) Prorektor Špaček: 

Informoval o pozvánkach na veľtrhy. Na veľtrhu vzdelávania by STU mala vystupovať 
ako univerzita a nie ako jednotlivé fakulty. Účasť na veľtrhu BeSt vo Viedni nebola 
odsúhlasená. Na ázijské veľtrhy doručí útvar pre prácu s verejnosťou propagačné 
materiály STU prostredníctvom SAIA. 

 
5) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval, že v pondelok 2.10.2006 bude zasadať volebná komisia na voľbu rektora. 
Poukázal na to, že po prechode na novú hlasovú službu od Orange sa jej výhody 
nevyužívajú v plnej miere, nie sú známe nové telefónne čísla a pod. 
Prorektor Redhammer: 
Informoval o súčasnom stave v tomto projekte. 
Rektor Báleš: 
Je potrebné vytvoriť písomnú informáciu o používaní a výhodách novej hlasovej služby 
a urobiť aj nový zoznam telefónnych čísel. 

 
Úloha V-STU č. 3/16/2006 
Rektor STU ukladá vypracovať písomný materiál o používaní a výhodách novej hlasovej 
služby Orange, ktorý sa po schválení vo Vedení STU bude distribuovať pracovníkom R STU. 
Z: Pror. Redhammer 
T: 9. 10. 2006 
 
 
6) Ing. Timár: Predložil návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv 

1. Nájomná zmluva s nájomcom Marián Maďar. Jedná sa o prenájom priestorov na ŠD 
Mladosť – posilňovňa s príslušenstvom v telocvični ŠD Mladosť o celkovej výmere 
177,62 m2. Účel nájmu: prevádzkovanie posilňovne. Nájom na obdobie od 1.10.2006 
do 1.10.2008. 

2. Nájomná zmluva s nájomcom MAXIS-MEDICAL, s.r.o. Bratislava. Jedná sa 
o prenájom priestorov na FCHPT STU P-103, S-119 a S-121 celkom o výmere 
104 m2. Doba nájmu: od 1.10.2006 do 30.9.2009. Účel nájmu: administratívne 
a skladové priestory. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/16/2006 
Vedenie STU súhlasí s predloženými nájomnými zmluvami. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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